
Rekken, 14 augustus 2022 

Beste buren, 

Onze buurt werd medio juni 2022 verrast door het voornemen van de gemeente Berkelland om in 

samenspraak met het COA te onderzoeken of het haalbaar en wenselijk is een ProcesOpvanglocatie 

voor AMV (POA) te vestigen in een leegstaand paviljoen aan de Panovenweg 14. 

“De Kolonie” is een buurt waarin al meer dan 100 jaar zorg en wonen gecombineerd zijn. Opgericht 

als de Rekkense Inrichtingen, voor opvang van landlopers en maatschappelijk ongewenste 

individuen. Later Kinderbescherming en TBS-kliniek Oldenkotte. Anno 2022 zijn nog Tactus 

Verslavingszorg en Trajectum Justitieel Behandelcentrum gevestigd in de buurt. De woningen 

(voormalige dienstwoningen) en voormalige paviljoens worden nu bewoond door circa 45 gezinnen, 

waarvan een deel nog betrokken is of is geweest bij de zorginstellingen. Het is een buurt met grote 

sociale betrokkenheid. 

Naar aanleiding van dit op 20 juni jl. aan de inwoners voorgelegde plan heeft werkgroep ``de 

Kolonie`` begin juli een enquête gehouden onder 210 inwoners. Met een responspercentage van 96% 

is de betrokkenheid van de buurt bij dit onderwerp erg groot te noemen. De resultaten van de 

enquête zijn aangevuld met theoretische onderbouwing, literatuuronderzoek en ervaringen elders in 

het land en verwerkt tot “Onderzoeksrapport draagvlak POL-AMV “de Kolonie”. 

Het rapport is inmiddels verzonden naar de DCR en zal door hen als input worden gebruikt voor 

verder overleg met de gemeente. Ook zal de DCR een “Rekken-brede” werkgroep formeren die op 

korte termijn aan de slag gaat. 3 leden van de werkgroep “de Kolonie” hebben gemeld graag te 

participeren in deze groep. De nieuwe werkgroep zal verder gaan met het onderzoeken van de voor-, 

en nadelen van het openen van een POA binnen de Rekkense gemeenschap.  

Een aantal gegevens uit de enquête willen we hier met jullie delen. Het complete rapport is ook in te 

zien via de website https://panovenweg14.nl/ 

Centrale vraag in het onderzoek was of er binnen de buurt draagvlak is voor het gedurende 10 jaar 

opvangen van 65 – 80 minderjarige vluchtelingen in het pand Panovenweg 14. 

Draagvlak AMV Opvang  

keuze JA Nee Neutraal Anders Totaal 

Aantal (n) 12 165 14 11 202 

Percentage  6% 82% 7% 5% 100% 

 

De enquête resultaten zijn daarin heel helder: 82 % van de inwoners zegt Nee op de vraag of er 
draagvlak is.  
 
Een aantal opmerkingen die bij deze vraag zijn geplaatst: 
- Aantal te hoog, zeker in deze omgeving. 
- Te grote groep 
- Geen voorzieningen (verveling), hulpdiensten zoals politie te ver weg, geen openbaar vervoer. 
- Personeel vinden zal een probleem worden. 
- In heel het land zie je problemen in de omgeving van opvangcentra 

https://panovenweg14.nl/


Om te kunnen bepalen of er voldoende steun voor / vertrouwen in de werkgroep is, werd daar een 

enquêtevraag aan gewijd. 

Uit de enquête blijkt dat 160 buurtbewoners (79%) vertrouwen heeft in de werkgroep,  
2 buurtbewoners (1%) geeft aan geen vertrouwen te hebben, 31 buurtbewoners (15%) geeft aan 
neutraal te zijn.  
 
Een aantal opmerkingen die bij deze vraag zijn geplaatst: 

- Ken ik niet dus kan ik er niets van zeggen. 
- Ik ben er niet genoeg bij betrokken om hierover te kunnen oordelen 
- Het is goed om hier goed naar te kijken maar er is veel angst 
- Kan ik nog niet zeggen, het ligt eraan wat ze gaan doen, vooralsnog heb ik niet vertrouwen 

 
Opvallend vonden wij dat vooral de jongere generatie geen enkel vertrouwen heeft in de komst van 

een POA. In de categorie tot 35 jaar, waarin ook een aantal gezinnen met jonge kinderen, die juist 

voor de toekomst van het dorp en de leefbaarheid van het platteland zo nodig zijn, is niemand voor 

de komst van een POA. Met het stijgen van de leeftijd, neemt het aantal voorstanders toe. 

Waarschijnlijk heeft dit ook te maken met de geschiedenis van de Kolonie en de voormalige 

hulpverleners die er nog wonen? 

Draagvlak per leeftijdsgroep 

Leeftijd Ja Nee Neutraal Anders Totaal 

15-19 0 10 1 0 11 

20-34 0 38 1 0 39 

35-49 2 25 6 2 35 

50-64 4 60 1 2 67 

65+ 6 30 5 6 47 

Anoniem 0 2 0 1 3 

     

202 

 

Ook bij deze vraag zijn veel verschillende opmerkingen geplaatst om de mening te verduidelijken: 
 

- Te kijken naar de veiligheid van de jeugd in de buurt, voornamelijk meisjes. 
- Ik denk dat meer dan 65 pubers bij elkaar te huisvesten een slecht idee is onafhankelijk van 

verleden of afkomst. Dus zeker met jonge dochters ben ik 100% tegen deze plannen 
- -Dat we met deze groep een hoop ellende in de buurt krijgen. Kinderen (meisjes) niet meer 

veilig over straat kunnen. En dat we nu al met enkele bewoners overhoopliggen. 
- -AMV ’ers horen te worden opgevangen om een manier die aansluit bij wat zij nodig hebben. 

Veiligheid is hierin heel belangrijk. Dit vraagt om ruim voldoende professionele begeleiding en 
dat lijkt in dit plan niet zo te zijn. 
 

De werkgroep blijft zich op de hoogte houden van de ontwikkelingen middels berichten vanuit de 
DCR en gemeente en zal indien nodig weer in actie komen, mocht daar behoefte aan zijn. 
Jullie kunnen ons nog steeds aanspreken, benaderen met vragen of opmerkingen. 
 
Werkgroep de Kolonie  Didi, Erik, James, Lin, Miriam, Nel, Petra, Tim, Tom, Ton. 
mailadres:  kolonie-rekken@outlook.com  
website:  https://panovenweg14.nl/ 
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